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Tussen mijn 18e en (ongeveer) 35ste levensjaar bracht ik 
vrijwel elke vakantie door in Alpen en Pyreneeën. Beetje 
kamperen, fiets mee en genieten van de prachtige 
omgevingen. Ik deed ook altijd mee aan de prestatieve 
tourtochten die in die gebieden in de zomermaanden op 
het programma stonden. De Marmotte kent iedereen 
vast wel (met finish op Alpe d’Huez), maar er zijn 
tientallen van dat soort tochten die echt wel wat van 
een tourfietser vergen. Al was het maar omdat de 
aankomst altijd bergop was. En niet zomaar een paar 
kilometer bergop. Hautacam, Galibier, Avoriaz, keuze 
genoeg voor de organisatoren van die tochten. En dan 
had je daarvoor al drie of vier soortgelijke cols in de 
benen… 
Direct na de finish nam ik me steevast voor dat het de 
allerlaatste keer was dat ik zo iets zou ondernemen. Om 
een dag later toch weer de kriebels te krijgen en vast te 
gaan uitzoeken waar de volgende tocht precies zou 
plaatsvinden. Tja, jeugdige onbezonnenheid.  
Een leuk onderdeel van die vakanties vormde vrijwel 
altijd ook een blik op de passage van de tourrenners. In 
de mist bovenop de Tourmalet - net zoals de Tour 
Femmes dit jaar had - heb ik de meest gezellige 
momenten beleefd met andere fietsliefhebbers. Prachtige 
herinneringen! 
Na mijn 35ste kwam het er nog maar weinig van. Niet 
omdat de liefde voor de bergen of voor de fiets was 
verminderd, maar de komst van kinderen en 
werkverplichtingen zorgden ervoor dat de vakanties ook 
anders werden ingevuld.  
Het was dan ook met grote verwachtingen dat ik dit jaar 
uitkeek naar mijn bezoek aan Saint Gervais: niet alleen 
de nieuwe woonplaats van een goede vriend van me, 
maar ook de plek waar de Tour maar liefst vier dagen 
zou neerstrijken. Een aankomstdag, een rustdag, een 
tijdrit en een vertrekdag: hoeveel mooier kun je het 
krijgen? 
En inderdaad: het werden prachtige dagen waarin 
herinneringen aan vroegere tijden als vanzelf weer 
kwamen bovendrijven. Verschillen waren er echter ook 
volop. Vrij teleurstellend was natuurlijk de bevestiging 
dat het beklimmen van een Alpencol als twintiger toch 
net iets makkelijker gaat dan als zestiger (maar voor de 
twijfelaars: ik kwam elke berg gewoon nog op hoor). 
Maar nog veel deprimerender was de constatering dat 
voor elke tourrenner er pakweg tien gemotoriseerde 
voertuigen in de race zijn. Man, wat is die Tour een 
auto-, bus-, truck-, en helicopterspektakel geworden!  
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Verwend 
Toen ik een paar weken terug toch maar even gauw de auto pakte om anderhalve kilometer verderop een afspraak na te komen, want 
het dreigde te gaan regenen volgens Buienradar, kwam op dat moment niet bij me op dat het wel erg decadent is. De luxe hebben om 
via een app op je telefoon te kunnen zien of je wel of niet de kans loopt nat te worden bij een fietstochtje. 
De laatste weken is de fiets dus weinig uit de berging geweest. Ik heb nu ook niet voor elk wissewasje de auto gepakt, zo is het nu 
ook weer niet, maar het aantal wissewasjes is gewoon sterk verminderd. Liever lui dan nat. 
Zo’n regenperiode doet me beseffen dat er veel veranderd is in ons, in ieder geval mijn, gedrag tijdens weersomstandigheden. 
Natuurlijk fietsten we allemaal meer, in onze middelbare schooltijd zeker. Ik woonde in Eindhoven en zat in Valkenswaard op het 
Hertog Jancollege (een heel verhaal, gaan we het niet over hebben) en fietste dus elke keer heen en weer, weer of geen weer. In de 
winter vaak levensgevaarlijk weer. Geen fietspad langs de Eindhovenseweg; alleen een fietsstrook, gescheiden van de rijbaan waar alle 
gemotoriseerde verkeer reed door twee rijtjes kinderkopjes. Alle reden dus om met de bus te gaan op zo’n dag. De Ema reed wel 
niet zo frequent, maar het zou gekund hebben. En toch was er geen moment dat ik dacht: ‘Laat ik mijn ouders eens vragen om wat 
busgeld voor vandaag.’ Waarschijnlijk had ik het ook niet gekregen en was ik alleen meewarig aangekeken door mijn vader die zelf ook 
alles op de fiets deed. 
En toen ik later een rijbewijs had en ook mijn eerste Eendje kwam de omslag. Langzaam sloop het gemak van de auto in mijn gedrag 
en pas een jaar of twintig geleden, ik beken het hier met het schaamrood op de kaken, drong het besef door dat het toch redelijk 
belachelijk was om voor elk wissewasje de auto uit de garage te halen. Zelfs van Eindhoven naar mijn werk in Eersel fietsen werd weer 
een gewoonte bij fatsoenlijk weer. Dat was toch ook wel weer een omslag. 
En nu betrapte ik me deze zomer weer op mijn luxe gedrag. ’t Is toch wat. 
 

Wim Boselie 
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B a r t  B r o u w e r s  

De toekomst is aan (de auto en) de fiets 
 

Oude auto’s 
Om dat te onderbouwen laat Van de Weijer zien hoeveel 
veiliger en schoner moderne auto’s zijn in vergelijking met 
vroeger. “En we zijn op dat vlak nog lang niet 
uitgeïnnoveerd. Met radar, lidar, abs, esp en al die andere 
verbeteringen worden auto’s steeds veiliger. Dodelijke 
ongevallen komen vooral voor met oude auto’s. En dan heb 
ik het niet alleen over de bescherming van de chauffeur, 
maar vooral van diens omgeving. Impliciet veilig verkeer 
komt eraan. Sterker nog, de meeste ongelukken die 
gebeuren in het verkeer hadden voorkomen kunnen worden 
met technologie die al op de plank ligt. En mede daardoor 
moeten we de maatschappelijke kosten kunnen 
terugbrengen naar 0 tot 1 procent van het bbp, in plaats van 
die 3 tot 6 procent.” 
 
Biologische wensen 
Om wat te doen aan het toenemende ruimtebeslag zouden 
er minder mensen met de auto moeten gaan rijden. Maar dat 
is nog niet zo eenvoudig, zegt Van de Weijer. “De auto 
beantwoordt nu eenmaal erg goed aan onze biologische 
wensen. De auto is het ideale middel om aan onze primaire 
verplaatsingsbehoefte te voldoen. Op een of andere manier 
willen we al zolang we bestaan ruim een uur per dag 
onderweg zijn. Er zit geen enkele beweging in dat fenomeen. 
Wel zijn we, mede dankzij die auto, steeds individueler en 
steeds verder gaan reizen in dat uur. De auto biedt ons het 
comfort dat we zoeken: zelfs als we elke dag in de file staan, 
geeft die auto ons het idee dat we ons lot in eigen handen 
hebben – en dat ligt totaal anders in het openbaar vervoer. 
Ook de deelauto zal om die reden geen echt alternatief 
worden.” 
De fiets kan dat wel zijn, zegt hij. “Het is echt zaak dat we de 
fietsinfrastructuur enorm verbeteren, dat levert de 
economie ook het meeste op. Dus in plaats van 
infrastructuurporno zoals een ondergronds busstation liever 
betere en bredere fietspaden, ongelijkvloerse kruisingen met 
autowegen en heel veel veilige stallingen. De Hovenring is 
prachtig, maar niet genoeg. We hebben een wonderbaarlijke 
hovenringvermenigvuldiging nodig. En stimuleer het gebruik 
van speed pedelecs: die bieden ook op grotere reisafstanden 
een serieus alternatief in het woonwerkverkeer.” 
Toch nog even terug naar die aloude droom van de 
vliegende auto. Hoewel Van de Weijer veel verwacht van 
het vliegverkeer, ook voor de middellange afstand, ziet hij 
het op stedelijk niveau niet zo snel gebeuren. “Tja, die 
dagelijkse file is irritant, maar zie je ons al tegelijkertijd met 
zevenduizend drones naar ASML vliegen? Dat beantwoordt 
misschien wel aan onze ultieme droom, maar het lost niks 
op. Nee, doe mij dan toch maar die file.” 

 

“Ze beloofden ons vliegende auto’s, maar we kregen files bij 
ASML.” Het is Carlo van de Weijer ten voeten uit: de man die 
ons met realisme naar heden en toekomst van mobiliteit laat 
kijken. Tijdens een bijeenkomst, begin juli, waarin de 
Veldhovense chipmachinebouwer uit de doeken deed wat er 
allemaal gebeurt om het woonwerkverkeer van de 
medewerkers ook de komende jaren in goede banen te leiden, 
mocht Van de Weijer zijn ongezouten visie geven op de trends 
die hij waarneemt. Ventiel was erbij. 
Zijn hoofdthema’s zijn inmiddels bekend: mobiliteit is een 
levensbehoefte, de auto is nauwelijks uit ons vervoerspatroon 
weg te slaan en alles wat zich over rails beweegt is te duur en 
onhandig. Maar dat is slechts de oppervlakte, want onder de 
motorkap is er wel degelijk volop beweging in de manier 
waarop we ons verplaatsen. “Dat zal ook wel moeten”, zegt hij, 
“want we hebben wel een paar problemen op te lossen. De 
samenleving leidt veel schade door de manier waarop we 
momenteel ons verkeer hebben ingericht. Denk daarbij aan 3 
tot 6 procent van het bbp dat we nu kwijt zijn als gevolg van 
vervuiling, files, ruimte, geluidsoverlast en niet in de laatste 
plaats: slachtoffers.” 
Wat die ongevallen betreft: sinds 1970 hebben we een 
constante daling gezien van het aantal verkeersslachtoffers, 
maar daar is nu de klad in gekomen. “We zien weer meer 
fietsslachtoffers bijvoorbeeld. Dat heeft zowel te maken met 
ons rijgedrag als met de vervoersmiddelen en de infrastructuur. 
Op al die punten zijn er nog volop mogelijkheden tot 
verbetering.” En oh ja, kom er bij Van de Weijer vooral niet 
mee aan dat al die oudjes op een e-bike een gevaar voor 
zichzelf vormen. “Er zijn juist dankzij de e-bike zes keer zoveel 
ouderen gaan – of blijven – fietsen. Natuurlijk zorgt dat voor 
meer ongevallen, maar dat komt eerder door hun aantal dan 
door hun rijgedrag. We moeten dus vooral blij zijn met die 
trend.” 
Er zijn grofweg drie strategieën mogelijk om de druk op het 
verkeer – met alle negatieve gevolgen voor de maatschappij van 
dien – het hoofd te bieden, zegt Van de Weijer. “De eerste 
strategie is er een van ‘laat maar waaien’. Die gaat ervan uit dat 
het allemaal vanzelf wel goed komt. Dat lijkt me geen al te beste 
optie. De tweede hoor je recentelijk wat vaker: Consume-less, 
of de-growth. Dat klinkt misschien wel heel lovend, maar zo 
werkt de mens nu eenmaal niet. Het is ook een elitaire 
oplossing, want je kunt wel van vier verre vakanties per jaar 
terug naar naar twee, maar wat doet iemand die zich niet eens 
één vliegreis kan permitteren? Bovendien zou dit op z’n best 
een deeloplossing zijn, dat hebben we gezien tijdens Corona. 
Toen zijn we met z’n allen zo’n 7 procent minder CO2 gaan 
uitstoten, maar dat is bij lange na niet genoeg voor de doelen 
die we ons gesteld hebben. Nee, ik zie meer in strategie 
nummer drie: we innoveren ons een weg uit de crisis.” 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
P a u l  K l o e t  

Berichten uit Helmond 
 

Snelfietsroute naar Deurne 
Op 8 mei hebben wij ambtelijk overleg gehad met de gemeente 
en hun adviseurs over de snelfietsroute naar Deurne. Eerder 
hadden wij al op een concept gereageerd en aangegeven, dat 
onze voorkeur voor het Helmondse deel uitgaat naar een 
route langs de zuidzijde van de Deurneseweg/N270. Een 
essentieel onderdeel is dan een ongelijkvloerse kruising met de 
Lage Dijk. 
Daar is serieus naar gekeken, maar die ongelijkvloerse kruising 
kan er niet komen, omdat die aan het spoorwegviaduct 
gehangen zou moet worden en ProRail dat niet wil i.v.m. 
mogelijke toekomstige aanpassingen aan de spoorlijn, 
bijvoorbeeld voor hogesnelheidstreinen. Aan de overkant kan 
er wel een ongelijkvloerse kruising komen over de Wethouder 
van Wellaan. Dat heeft als gevolg, dat de route - in ieder geval 
voor een groot deel - langs de noordzijde van de 
Deurneseweg/N270 komt te liggen. Daarbij zou de route 
beginnen ter hoogte van de Tiendstraat met doorverbindingen 
naar het station en centrum. Dan helemaal langs de noordzijde 
van de Deurneseweg en bij Rijpelberg via het bestaande 
tunneltje tussen Rijpelberg en Brouwhuis naar de zuidzijde van 
de Deurneseweg. Daarvoor moeten er extra op- en afritten 
aangelegd worden. 
De kruising met de Burgemeester Van Houtlaan lijkt een 
bottleneck, waar nog eens goed naar gekeken zal worden. Ook 
hebben we gevraagd een aansluiting met het Piet van 
Bokhovenpad toe te voegen om vanuit het oosten de 
bedrijventerreinen goed bereikbaar te houden. Tenslotte 
hebben wij opgemerkt, dat de kruising van de N270 en de 
N279 waarschijnlijk aangepast gaat worden. Wellicht biedt dat 
nog nieuwe mogelijkheden voor de oversteek, want de 
aanpassingen bij het tunneltje zijn aan de erg krappe kant. 
 

Fietsverkeersexamens 
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Platform Verkeersveiligheid Helmond 
Op 1 juni is het Platform Verkeersveiligheid Helmond voor het 
eerst sinds medio 2021 bij elkaar geweest. Het was vooral 
kennismaken en bijpraten. Voorzitter wethouder Bonte heeft 
de Mobiliteitsvisie en de (soms felle) reacties daarop 
toegelicht. Een discussie in het Platform over de breedte van 
fietspaden leidde tot de conclusie, dat de bestaande fietspaden 
meestal te smal zijn voor de verschillende fietspadgebruikers. 
Wij hebben er opnieuw op aangedrongen de royale fietspaden 
vanuit de regio door te trekken naar het stadscentrum en het 
hoofdstation.  
Daarnaast is de opzet van een Beleidsplan Verkeersveiligheid 
aan de orde geweest. De afspraak is dat op de volgende 
bijeenkomst (oktober?) het concept van dit plan wordt 
besproken.  
Aan de hand van de ervaring met het invoeren van 30km-
zones in Helmond-Noord heeft Veilig Verkeer er voor gepleit 
30km-zones dan ook in te richten conform de CROW-
normen. Wij hebben voorgesteld de CROW-normen ook bij 
andere infraprojecten aan te houden, zoals bijvoorbeeld bij de 
rotondes. 

 

In de week van 
acht mei zijn de 
jaarlijkse 
praktische fiets-
verkeersexamens 
gehouden. 
Dat is in 
Helmond een 
groot succes, 
want vrijwel alle 
basisscholen 
doen mee. Die 
leverden dit jaar 
1006 kandidaten 
voor het 
verkeersdiploma. 
De verwachting 
is, dat veruit de 
meeste geslaagd 
zullen zijn. 

(Advertentie) 
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Berichten uit Gemert-Bakel 
 

Vondellaan, fase 1 
Een nieuwe aanpak infra-structuur én veiliger fietsen in een groene 
ruimte. Met het instellen van een 30 km/u-zone herbergt de Vondellaan 
beiden. Evenals het eerder aangelegd traject St. Annastraat en Willem de 
Haasstraat. De laan bedient zowel het lokaal als het interlokaal verkeer. 
De wijken Molenbroek, Doonheide lokaal en Boekel, Veghel, Helmond 
en verder, interlokaal.  Meerdere functies vinden we terug in het traject: 
wonen, supermarkt, kunstlokaal, OV. En vooral mobiliteit. Fietsen, 
school, werk, agrarisch, transport. En vooral, ze zijn immers niet te 
vermijden, auto’s: zakelijk en particulier. 
 
Wat is nieuw aan de Vondellaan? 
Het wegdek is smaller gemaakt, tot ruim 6 m, alle wegverkeer inclusief 
fietsers, e-bikers en rolstoelers, verplaatsen zich binnen een groene zone 
met grasperken en platanen. Volgens de CROW richtlijnen is de 
rijsnelheid voortaan 30 km/u, voor de fietsers zijn fietssuggestiestroken 

aangebracht. Hetgeen betekent dat snelverkeer ook gebruik maakt van 
de fietsersruimte. Nieuw is ook dat 2 van de drie bestaande rotondes 
zijn vervangen door driesprongen. Het wegdek is op de gelijkwaardige 
kruisingen op plateauhoogte gebracht. 
 
Zijn we blij met deze aanpak? 
In eerste instantie niet, want het mengen van fiets- met snelverkeer 
binnen een 30 km/u zone leidt nog steeds tot incidenten. De 
beleidsmakers van verkeer zetten vooral in op een veilig en competent 
verkeersgedrag door alle weggebruikers. De vraag blijft echter of de 
gemeente ook heeft willen bezuinigen op het project, bijvoorbeeld door 
het bovengrondse wegverkeer te vereenvoudigen. Het (op langere 
termijn) instellen van een 30km/u snelheid voor alle verkeer is positief. 
Het belang voor fietsers is echter ten dele gediend. Gezien de landelijke 
ongevalcijfers blijven fietsers en ander langzaam verkeer de meest 
kwetsbare groep. 
Samenvattend, de Vondellaan lijkt desalniettemin voorbestemd een voor 
fietsers en medeweggebruikers redelijk veilig en aantrekkelijk traject te 
zijn. 

   D i e s  v a n  S o e l e n  
 

Snelfietspad Gemert-Eindhoven 
Voor de periode 2024-2027 is de aanleg van dit snelfietspad 
gepland. Het project is dan onderdeel van een totaalpakket 
om alle verkeer tussen Gemert en Eindhoven beter te 
stroomlijnen. Inclusief een brug over de Zuid-Willemsvaart 
bij de ‘Beekse’ brug. 
Wat betreft het fietsen: het snelfietspad omvat de gemeenten 
Laarbeek, Nuenen en de agglomeratie Eindhoven. Het traject 
is dan tevens opgenomen in het fietsnetwerk Z.O. Brabant. 
Het traject Gemert loopt langs de N272, tot aan de 
Peeleindseweg. Daarna is het zaak voor Laarbeek en het 
traject langs de N615 en verder richting Eindhoven. Voor de 
situatie Gemert-West-Om N272 loopt een onderzoek om 
een fietsbrug of tunnel te realiseren 
 

Doonheide/Boekelseweg/N605 
Gemert ontwikkelt in sneltreinvaart twee grote 
bouwprojecten aan weerszijden van de Boekelseweg/N605. 
Bij de plannen voor aanleg van deze grootschalige 
woonparken is niet duidelijk  welke ruimte voor 
fietsmobiliteit is bedacht. Ook nu al is de beschikbare ruimte 
voor de fiets ver onder de maat. 
Fietsers voor school, werk, lokaal en recreatief vanuit 
Gemert/Vondellaan steken de N605 haaks over. Inmiddels 
zijn de voorbereidende bouwwerkzaamheden gestart en 
heeft het fietspad al de nodige schade aan het wegdek. Vanuit 
de politiek en samenleving zijn vragen gesteld over de 
toename van mobiliteit, gezien de expansiedrift van de 
gemeente. Hoezo, 30% minder verkeer over de Vondellaan?  
Voor mij als contactpersoon Fietsersbond blijft het vooral bij 
het melden van schade en onveilige situaties. Overigens, deze 
leiden meestal wel tot aanpak van het probleem. 
 

Oversteek fietsers ter hoogte van Doonheide richting Boekel 

Vondellaan/Willem de Haas(t)straat, fietser en snelverkeer in de vrije ruimte 
 



 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 

De Eindhovense fietsschool  
Dat de fietsschool er gaat komen in Eindhoven is zeker, 
maar wanneer is nog niet precies duidelijk. Onze ambitie is 
om na de zomervakantie met de opleiding voor de 
fietsdocenten te beginnen. Hierna kunnen de fietslessen 
zowel individueel als groepsgewijs gaan starten. De 
beleidsadviseur Fiets van de gemeente Eindhoven is bezig 
om een beleidsstuk op te stellen en subsidiemogelijkheden 
te onderzoeken, waarbij andere afdelingen zoals sociaal 
domein en sport betrokken worden.   
Er hebben zich al verschillende kandidaten gemeld als 
fietsdocent, maar we zoeken nog steeds geïnteresseerden. 
We willen graag een team samenstellen van 10 tot 15 
fietsdocenten. Dus je bent welkom om je aan te melden of 
misschien weet je iemand in je omgeving enthousiast te 
maken.    
Ben je geïnteresseerd om opgeleid te worden tot 
fietsdocent, neem dan een kijkje op de website van de 
fietsersbond en stuur een mail naar 
eindhoven@fietsersbond.nl, dan nemen we contact met je 
op en ontvang je verdere informatie.  

  

Laaghangend fruit  
Gaan we als fietsersbondafdeling in Eindhoven voor 
laaghangend fruit, of gaan we echt voor ‘de fiets op de 
eerste plaats’ en leggen we de ambitie hoog? Deze discussie 
hebben we in de kerngroep gevoerd n.a.v. de vraag van Bart 
Habraken (raadslid van GroenLinks) of we 24 kleine 
verbeterstappen voor de fiets kunnen formuleren voor 
2024.   
De aandacht voor kleinere stappen blijft zeker aanwezig, 
maar we hebben besloten om ons te richten op de 
structurele langere-termijnproblematiek. Naast GroenLinks 
willen we daarbij ook de andere politieke partijen 
betrekken die achter het initiatiefvoorstel ‘de fiets op 1’ 
staan. Het voorstel dat in februari 2022 is aangenomen 
door de Eindhovense gemeenteraad omvat de volgende 
uitgangspunten:  
- Eindhoven is in 2030 in de top 10 van beste fietssteden van 
Nederland volgens de Fietsstad top100 van de Fietsersbond. 
We zetten de fiets op één;  

- We zorgen voor een groter aandeel van de fiets in ritten tot 
7,5 km;  

- We gaan voor veel minder verkeersongelukken met fietsers;  
- We verhogen de leefbaarheid door te werken aan een fijne en 
gezonde stad voor alle Eindhovenaren. Met een nieuw 
fietsbeleid werken we dus ook aan een prettige stad en het 
gezondheidsbeleid;  

- We zorgen dat iedereen die wil, een fiets heeft in 2025 en zo 
ook kan (leren) fietsen.  

Met deze uitgangspunten kunnen we als fietsersbond aan de 
slag in de komende periode. We denken hierbij 
bijvoorbeeld aan het werk maken van het verbeteren van 
handhaving (met hulp van fietsersbond landelijk). Door een 
goede handhaving zijn vaak eenvoudigere oplossingen 
mogelijk waar fietsers van profiteren. Denk daarbij aan 

profielen zonder drempels op wegen waar strak op snelheid 
gecontroleerd wordt. We hebben het ook gehad over het 
belangrijke onderwerp ‘30 km/u binnen de bebouwde kom.’ 
Niet langer geldt dan 50 km/u als vertrekpunt en 30 km/u als 
uitzondering, maar 30 km/u wordt de norm. Hiermee wordt de 
verkeersveiligheid voor de fietsers in één klap verbeterd. Dit 
laatste onderwerp hebben we als thema voor de volgende 
ledenavond (op 9 november) gekozen, dus kom en praat mee.   
De kleinere stappen zijn natuurlijk ook in beeld, zoals duidelijke 
belijning op de weg en de haaientanden bijwerken en andere 
items om de situatie voor de fiets te verbeteren.   
Er is veel werk te verzetten na de zomerperiode.  
Zie je gevaarlijke, onlogische, onduidelijke situaties voor de 
fiets, meld ze via de Buiten Beter app, en liefst ook aan ons via 
eindhoven@fietsersbond.nl.   
  

Noteer in je agenda  
Ledenavond afdeling Eindhoven  
Datum: donderdag 9 november  
Locatie: 't Rozenknopje, Hoogstraat 59, Eindhoven  
Thema: “30 km/uur, tenzij”  
Verdere informatie over het programma volgt nog, via 
mail en via de website van de afdeling Zuidoost-Brabant.  
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Berichten uit Geldrop - Mierlo 
 

          R o b  v a n  S t r a t u m  

  

Fietsersbond geeft mening over Herinrichting 
Losweg 
Onlangs heeft de gemeente twee varianten van een voorlopig ontwerp 
van de Losweg in Geldrop gepresenteerd. Momenteel is de Losweg 
samen met het Tournooiveld net als bijna alle andere wegen in 
Zesgehuchten een 30 km/u zone, duidelijk aangegeven met de vereiste 
borden en belijningen, maar totaal niet als zodanig ingericht. Er wordt 
dan ook vaak veel te hard gereden en het trekt ook veel sluipverkeer 
aan. Daar gaat waarschijnlijk een einde aan komen want net als veel 
bewoners hebben we gekozen voor een variant waarbij de sterk 
versmalde weginrichting ook nog eens een aantal verspringingen en 
plateaus gaat krijgen. De ervaring leert dat dit de vaart er goed uit 
haalt bij de snelheidsduivels en hopelijk geldt dat ook hier. 
 

Voorontwerpbestemmingsplan De Jonkvrouw 
Tijdens het bijzonder informatieve gesprek met de gemeente kregen 
we ook nog even de kans om de situatie bij Eeneind II te bespreken. 
Dit dossier ligt er al een hele tijd, zo lang dat het zelfs informeel 
GeenEind genoemd wordt.... Zoals bekend wil de gemeente Nuenen 

daar toestaan dat er een megaDC komt, waardoor er 
dagelijks meer dan duizend vrachtauto's via de Collse 
Hoefdijk dwars door Geldrop naar de A67 zullen gaan 
rijden. In een vorige Ventiel had ik al naar voren gebracht 
dat dit waarschijnlijk tot lange files gaat leiden, zo lang dat 
de aankomende en vertrekkende vrachtauto's elkaar gaan 
vastzetten, een echte deadlock dus. De gemeente heeft nu 
mijn vermoeden bevestigd door het optuigen van een 
professioneel verkeersmodel voorzien van werkelijke en 
voorspelde verkeersintensiteiten (aantallen 
verkeersbewegingen verkregen door tellingen). Ook daar 
komt uit dat het verkeer in Geldrop muurvast zal komen te 
staan. Op mijn suggestie om dit dan te rapporteren aan de 
beoogde gebruikers van het DC zei de gemeente dat dit 
niet haar werk is waarop ik weer zei dat de Fietsersbond 
dat werk heel graag zou doen. Het rapport met bevindingen 
moet nog officieel worden vastgesteld door de gemeente en 
daarna kunnen we het gaan hanteren om de toekomstige 
gebruikers ervan te overtuigen om een slimmere, beter 
bereikbare plek te kiezen. 
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De huidige racebaan, geen echte 30 km/u weg 
 



 

Servicepagina 
SCHADEMELDINGEN FIETSPADEN 
Schademelding kan ook via Meldpunt 
Fietsersbond:  
www. meldpunt.fietsersbond.nl 

Asten 
Asten, Heusden, Ommel 
0493-671212 Klantencontactcentrum 
Via Internet: www. asten.nl  

Bergeijk 
Gemeente Bergeijk 
Contactpersoon: Twan Hurkmans / Kevin 
Penninx 
Afdeling Beheer Ruimte en Organisatie 
Telefoonnummer: 0497-551455 
Mail: info@bergeijk.nl t.a.v. verkeer 

Best 
0499-360360 Algemene Klachtenlijn 
Via Internet: www. gemeentebest.nl  

Bladel 
Bladel, Casteren, Dalem, Hapert,  
Hoogeloon, Netersel 

0497-361661, Wegbeheerder Hr. Vennix. 
Via Internet: www. bladel.nl 

Cranendonck 
Budel, Budel-Dorpplein, Budel-Schoot, 
Gastel, Maarheeze, Soerendonk 

0495-431222 of 140495 
Via Internet: www. cranendonck.nl 

Deurne 
Deurne, Helenaveen, Liessel, Neerkant, 
Vlierden 

0493-387711 Klantencontactcentrum 
Via Internet: www. deurne.nl  

Eersel 
Duizel, Eersel, Knegsel, Steensel,  
Vessem, Wintelre 

0497-531300 Telefooncentrale 
Via Internet: www. eersel.nl  

Eindhoven 
Centrale klachtennummer 14040 
Via Internet: www. eindhoven.nl 
Of BuitenBeter app 

Geldrop – Mierlo  
Centrale klachtennummer 14040 
Via Internet: www. geldrop-mierlo.nl 

Gemert – Bakel  
Bakel, De Mortel, De Rips, Elsendorp, 
Gemert, Handel, Milheeze 

Via Internet: www. gemert-bakel.nl  

Heeze – Leende  
Heeze, Leende, Sterksel 
040-2241536 Hr. v. Meerwijk (voor 
veiligheid) en Hr. Welters (Beleid) 

Via Internet: www. heeze-leende.nl 

Helmond 
0492-587690 Klantencontactcentrum of 
140492 

Via Internet: www. helmond.nl 

Laarbeek 
Aarle-Rixtel, Beek en Donk, Lieshout, 
Mariahout 

0492-469700 Hr. Leduc of Hans Kuijpers 
Via Internet: www. laarbeek.nl 

Nuenen 
040-2631699 Meldpunt 
Via Internet: www. nuenen.nl 

Oirschot 
Oirschot, Oost- West- en Middelbeers, 
Spoordonk 

0499-583333 Hr. Verouden 
Via Internet: www. oirschot.nl 

Reusel – De Mierden  
Hooge Mierde, Hulsel, Lage Mierde, Reusel 
0497-650650 Afd. Woonomgeving 
Via Internet: www. reuseldemierden.nl  

Someren 
Lierop, Someren, Someren-Eind, Someren-
Heide 

0493-494888 Telefooncentrale 
Via Internet: www. someren.nl  

Son en Breugel 
0499-491491 Klantencontactcentrum 
Via Internet: www. sonenbreugel.nl 

Valkenswaard 
Dommelen, Valkenswaard 
040-2083444 Klantencontactcentrum 
Via Internet: www. valkenswaard.nl 

Veldhoven 
Oerle, Veldhoven 
040-2584444 Telefooncentrale of 14040 
Via Internet: www. veldhoven.nl  

Waalre 
Aalst, Waalre 
040-2282500 Klantencontactcentrum 
Via Internet: www. waalre.nl  

 

BEWAAKTE FIETSENSTALLINGEN 

Best 
Fietsenstalling NS Station, gratis 

 ma t/m vrij: 06.00 – 20.15 uur 
In het weekend gesloten. Naast de bewaakte 
stalling is er een weekend- en nachtstalling. 

Eindhoven – Gratis bewaakte fietsen-
stallingen 
18 Septemberplein 

 ma t/m za: 7.00 – 23.30 uur 

 zondag: 11.00 – 23.30 uur 

 Openingstijden bij evenementen worden 
bij de stalling aangegeven 

Heuvelgalerie 

 ma t/m do: 08.00 – 22.30 uur 

 vrijdag & zaterdag: 08.00 – 4.30 uur 

 zondag: 11.00 – 22.30 uur 

 Openingstijden bij evenementen worden 
bij de stalling aangegeven 

Winkelcentrum Woensel 

 ma t/m do: 08.00 – 19.00 uur 

 vrijdag: 08.00 – 21.30 uur 

 zaterdag: 08.00 – 18.00 uur 

 koopzondag: 11.00 – 18.00 uur 

 Openingstijden bij evenementen worden 
bij de stalling aangegeven 

Eindhoven – Bewaakte fietsenstallingen 
tegen betaling 
NS-station, zuidzijde (Stationsplein) 

 Kwartier voor de eerste trein tot  
een kwartier na de laatste trein tijdens 
reguliere dienstregeling. (Niet geopend 
tijdens nachtnet-dienstregeling.) 

NS-station, noordzijde (Neckerspoel) 

 ma t/m vrij: 6.30 – 20.00 uur 
Voor tarieven zie: www. ns.nl  

Helmond ** 
Piet Blomplein 

 ma: 10.30 – 18.30 uur 

 di t/m do: 08.15 – 18.30 uur 

 vrij: 08.15 – 21.30 uur 

 za: 08.15 – 18.00 uur 

Doorneind 

 ma t/m wo: 07.30 – 21.00 uur 

 do t/m vrij: 07.30 – 22.00 uur 

 za: 07.30 – 18.00 uur 

Kasteel Traverse 

 ma: 10.30 – 18.30 uur 

 di t/m do: 08.15 – 18.30 uur 

 vrij: 08.15 – 21.30 uur 

 za: 08.15 – 18.00 uur 
Van vrijdagavond 21.30 uur tot maan-
dagochtend 10.30 uur is de stalling vrij 
toegankelijk en is er alleen camerabewaking. 

Steenwegkwartier 

 7 dagen per week 24 uur per dag 
Alleen cameratoezicht. 

** Op koopzondagen zijn alle bovenstaande 
stallingen geopend van 11.00 – 18.00 uur 

Fietsenstalling NS Helmond Centraal 

 Kwartier voor de eerste trein tot  
een kwartier na de laatste trein tijdens 
reguliere dienstregeling. (Niet geopend 
tijdens nachtnet-dienstregeling.) 

Voor tarieven zie: www. ns.nl  

 

 
 
RECREATIE EN OVERIGE ADRESSEN 
Stichting Landelijk Fietsplatform 
Postbus 846, 3800 AV Amersfoort 
033-4653656 
Website: fietsplatform.nl 
E-mail: info@ fietsplatform.nl 

Stichting Vrienden op de fiets 
Postbus 7471, 2701 AL Zoetermeer 
079-3238556 
Website: www. vriendenopdefiets.nl  
E-mail: administratie@ vriendenopdefiets.nl  

Nederlandse Spoorwegen Regio Zuid 
Gebouw Noordzicht 
Neckerspoel 22, 5611 AD Eindhoven 
Website: www. ns.nl  
E-mail: via de virtuele medewerker 
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9292 Reisinformatiegroep bv. 
Postbus 19319, 3501 DH Utrecht 
Website: www. 9292.nl  
E-mail: via de website 

ROVER 
Postbus 2132, 3800 CC Amersfoort 
033 4220450 
Website: www. rover.nl  
Klachten via de website 

Programma bureau Brabant Veiliger, 
Veiligheid in Brabant, 
Postbus 90151, 5200 MC Den Bosch 
Website: www. brabant.nl/subsites/ 
brabant-veiliger.aspx 

E-Mail: veiligheid@ brabant.nl  

Ezine Nieuwsbrief ‘Verkeersveilig’ 
Redactie: Marion van den Moosdijk 
E-mail: mexin@ iae.nl 

SWOV (St. Wetenschappelijk Onderzoek 
Verkeersveiligheid) 

Postbus 1090, 2260 BB Leidschendam 
Website: www. swov.nl  
E-mail: info@ swov.nl 

CROW, adviesbureau 
Postbus 37, 6710 BA Ede 
Website: www. crow.nl  
E-Mail: klantenservice@ crow.nl 

Veilig Verkeer Nederland 
Postbus 66, 3800 AB Amersfoort 
088-5248800 
Website: www. veiligverkeernederland.nl  
E-mail: info@ vvn.nl 

Veilig Verkeer Nederland 
Regio Zuid (Limburg, Noord-Brabant, Zeeland) 
Beekstraat 546001 GJ Weert 
088- 524 88 50 
E-mail: steunpuntzuid@vvn.nl 

Vrienden van de Voetveren 
Veulenkamp 2, 3848 BG Harderwijk 
Website: www. voetveren.nl  
E-mail: info@ voetveren.nl 
 

SCHADEMELDING FIETSBEWEGWIJZERING 

Het centrale meldpunt voor fietsknooppuntenborden en LF-routeborden is: www. bordjeweg.nl. 
Dit is het meldpunt van Nederland Fietsland en is ook bereikbaar via een link op de site 
www. nederlandfietsland.nl of rechtstreeks via http ://meldsysteem.nederlandfietsland.nl. 
Je komt in beide gevallen op hetzelfde meldpunt uit.  

Bordjes Rondje Eindhoven: info@ ronnico.nl 

Overige bewegwijzering: www.  bewegwijzeringsdienst.nl/schade-melden  

 

INTERNETADRESSEN 

Fietsersbond: www. fietsersbond.nl  

Fietsersbond Noord-Brabant: 
https://noordbrabant.fietsersbond.nl 

Fietsersbond Fietsrouteplanner: www. 

routeplanner.fietsersbond.nl  

Fiets Startpagina: www. fietsstartpagina.nl  

NS fiets: www. nsfiets.nl 

 

Correcties of aanvullingen kunnen 
gemeld worden aan Bart Brouwers 
ventielredactie@ gmail.com 

CONTACTPERSONEN 

Asten 
Vacature 

Best 
Hetty Otten 
0499-374356 
ottrans@ iae.nl 

Bergeijk 
Joseph van den Enden 
06-20745583 
blueclayfrog@gmail.com 

Bladel 
Andre Huijbregts 
06-51691709 
andre.huijbregts@planet.nl 

Cranendonck  
G. Vlassak,  
0495-493687 
gvlassak@ kpnmail.nl 

Deurne 
Michel Lintermans,  
0493-312520, 
michellintermans@outlook.com 

Eersel 
Tom Verspaandonk 
0497-514736 
t.c.verspaandonk@hccnet.nl 

Organisatie van de Regio 
REGIOBESTUUR 

Voorzitter: 
Annemie Driessen 
Eindhoven 
06-38783314 
fbannemie@ hotmail.com 

Secretaris: 
Hans Freriks  
Eindhoven 
06-44502653  
zuidoostbrabant@fietsers-
bond.nl 

Penningmeester: 
Frank Meertens  
Son en Breugel  
06-12062177 
frankmeertens@kpnmail.nl  

Bestuurslid: 
Dick Verhaart 
Eindhoven 
06-81109258 
dickverhaart@gmail.com 

ONDERAFDELINGEN 

Eindhoven 
Pieter Nuiten 
06-51758275 
eindhoven@ fietsersbond.nl  
eindhoven.fietsersbond.nl  

Geldrop – Mierlo 

Rob van Stratum 
06-24506341 
robvanstratum@gmail.com 

Heeze – Leende 
Arnold Niessen 
040-2240064 
heeze@ fietsersbond.nl 

Helmond  
Wim Raaijmakers 
0492-541622 
helmond@ fietsersbond.nl 

Nuenen 
Marten Sikkens 
06-26832435 
nuenen@ fietsersbond.nl 

Son en Breugel 
Frank Meertens 
06-12062177 
sonenbreugel@fietsersbond.nl  

Valkenswaard 
Mark Somers  
valkenswaard@fietsersbond.nl 

Waalre 
Michael Janssen  
06-28893781 
waalre@fietsersbond.nl 

Gemert-Bakel 
Dies van Soelen 
06-24581030 
diesvsoelen@hotmail.com 

Laarbeek 

Rini Daniëls 
0492 382340 

rinidaniels@onsbrabantnet.nl 

Oirschot 
Vacature 

Reusel-DeMierden 
Andre Huijbregts 
06-51691709 
andre.huijbregts@planet.nl 

Someren 
Vacature 

Veldhoven 
Willem de Bruijn 
06-53944769 
llem.debruijn@xs4all.nl 

INTERNETADRESSEN 

Regio: http://zuidoostbrabant. 
fietsersbond.nl  
Eindhoven: http://eindhoven. 
fietsersbond.nl 

 

  



 

                                                                                                                                                                                                                                                          

Colofon 

Ventiel is een uitgave van de Fietsersbond, afdeling 
Zuidoost-Brabant en verschijnt vier keer per jaar 

Ledenadministratie  
(abonnementen, adreswijzigingen e.d.)  
Fietsersbond, Nicolaas Beetstraat 2a,  
3511HE Utrecht 
tel. 030-2918171 
www.fietsersbond.nl/contact 

Redactieadres 
Bart Brouwers 
ventielredactie@gmail.com 

Redactie en vormgeving 
Bart Brouwers, Jim Bullock,  
Paul Stege   

Fotografie 
Bart Brouwers, Paul Kloet,  
Dies van Soelen, Rob van Stratum  

 
Coördinatie verspreiding 
René van de Laar en Jeroen de Rijk 
Tel.Jeroen 040-2452036 tel.René 06-30313981 
of e-mail renemvandelaar@outlook.com 

Kopij en illustraties 

Het volgende nummer van Ventiel ver-
schijnt in december2023. Kopij graag vóór 
1Augustus naar het redactieadres sturen. 
Foto’s en andere leuke, toepasselijke 
illustraties zijn evenzeer welkom!  
De redactie behoudt zich het recht voor 
ingezonden stukken in te korten. 
 
 
 
 
Bericht voor bezorgers 
De volgende Ventielen worden in het begin 
van de maand december bij de bezorgers 
afgeleverd. Als u niet in staat bent ze 
binnen korte termijn rond te brengen, 
neem contact op met Jeroen de Rijk 
tel. 040-2452036 of René van de Laar,  
tel. 06-30313981 
of e-mail renemvandelaar@outlook.com. 
 
 
 
  
Adverteerders 
Landschap Reisboekwinkel, Eindhoven 

Eugène Piters Wijnen, Eindhoven 

Richard Maas Tweewielers, Eindhoven 

Hut van Mie Pils, Aalst-Waalre 

Eetcafé Zomerhof, Valkenswaard 

Verzorging drukwerk  
Vane Druk, Helmond  

Oplage: 1300 

Ventielekes 
‘Ventielekes’ van leden die 
betrekking hebben op alles 
wat met fietsen te maken 
heeft, zijn gratis. Deze zijn 
altijd kort en krachtig en 
worden eventueel door de 
redactie ingekort. 
Ventielekes zijn nooit 
commercieel van aard. 
Commerciële mededelingen 
kunnen als advertentie 
worden aangeboden. 

Advertenties 

Kosten van een advertentie: 

 1/1 pagina: € 110,- per      
nummer, € 300,- per jaar 

 1/2 pagina: € 75,- per 
nummer, € 220,- per jaar 

 1/4 pagina: € 45,- per 
nummer, € 155,- per jaar 

 1/8 pagina: € 30,- per 
nummer, € 100,- per jaar 

fiets aan de wilgen 


